
 

 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 september 2020: 

 

Onze fractie blijft benaderd worden door bewoners van de nieuwbouwwijk 

Rijnvaart, met name de Navos-locatie aan de Nieuwe Vaart. De Omgevingsdienst 

Haaglanden heeft inmiddels bijgaande brief gezonden. 

 

De bewoners klagen er nu over dat er nog steeds geen hekken rond de gevaarlijke 

locatie geplaatst zijn en er worden nog steeds werkzaamheden uitgevoerd. Ook is 

er recent weer 500 kuub zand gestort, zijn er zonder vergunningen bomen 

gerooid, is een trafohuis geplaatst en kabels en leidingen worden aangelegd. Ook 

moet voor het einde van het jaar nog een werkende HVC gasgestookte 

warmwaterfabriek geïnstalleerd worden, inclusief alle aan- en afvoerleidingen. Ook 

daarvoor zijn geen vergunningen verstrekt. De bewoners zijn het nog steeds niet 

eens met de wijze waarop nu de verwarming geregeld wordt.  

 

Ook heeft HBC 60 m2 in gebruik, terwijl dat gebruik maar 50m2 had mogen zijn. 

Op een handhavingsverzoek werd negatief beslist en op het bezwaar van 21 april 

2020 is verder nog niets vernomen.  

 

De vraag is: 

- Wanneer gaat de wethouder actie ondernemen en waarom wordt hier niet 

gehandhaafd, terwijl in andere zaken waar dat veel minder duidelijk is, 

door het College wel gehandhaafd wordt? 

- Herkent de wethouder zich in de grieven zoals die hiervoor zijn 

aangegeven? 

- Is de wethouder bereid hier actie tegen te ondernemen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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